
 

P r o t o k ó ł    Nr  III/2024 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, 

odbytej dnia 20 czerwca 2024 roku 

 

 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 9.00, zakończono o godz. 10.30 

  

Obrady prowadził Pan Michał Jeziółkowski – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów, który otworzył obrady III Sesji IX kadencji Rady Miasta Ciechanów.  

Powitał: Pana Krzysztofa Kosińskiego – Prezydenta Miasta,  Zastępcę Prezydenta  

Miasta Panią Iwonę Kowalczuk, Sekretarz Panią Adriannę Saganek, Skarbnika 

Panią  Ewę Szelugę, Radnych, Przewodniczących Zarządów Osiedli, Pana 

Waldemara Kicińskiego  Prezesa Zakładu Komunikacji Miejskiej w Ciechanowie, 

obecnych  mieszkańców miasta, oraz oglądających transmisję z obrad.  

  

Pan Michał Jeziółkowski - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, stwierdził 

kworum i prawomocność obrad.   

 Stan radnych:      20    

 Uczestniczyło w obradach:            21  radnych, w tym radny elekt Robert Umiński. 

                   

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że Pan Piotr Wojciechowski złożył 

rezygnację z funkcji radnego. W  związku z powyższym odczytał Postanowienie 

NR 265/20024 Komisarza Wyborczego w Ciechanowie I z dnia 9 czerwca 2024r. 

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ciechanów. 

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że  wakujący mandat w okręgu 

wyborczym nr 1, właściwym dla wyboru Rady Miasta Ciechanów obejmuje Pan 

Robert Umiński. W  związku z powyższym odczytał Postanowienie NR 266/20024 

Komisarza Wyborczego w Ciechanowie I z dnia 20 czerwca 2024r. w sprawie 

obsadzenia mandatu radnego Rady Miasta Ciechanów. 

 

Pan Przewodniczący poprosił obecnych, o powstanie, a następnie  odczytując 

Rotę przeprowadził ślubowanie radnego elekta Roberta Umińskiego.            

  

Radny elekt  złożył ślubowanie  poprzez wypowiedzenie 

formuły: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.         

 

Radny Robert Umiński podziękował wyborcom za zaufanie, oraz  oddane głosy 

w wyborach. Wyraził nadzieję na konstruktywną , rzeczową współpracę. 

 

 

 

 

 



 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
2. Ustalenie porządku obrad. 
 
3. Informacja o protokole z II Sesji RM.  
 
4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności ZKM  sp. z o.o. za  2023 rok.- druk nr 1. 

 

6. Projekty uchwał. 

 

1) w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Ciechanów - druk nr 2; 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 - druk nr 3; 

3) w sprawie emisji obligacji komunalnych- druk nr 4; 

4) w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej - druk nr 5; 

5) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz w sprawie częściowego 
zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy 

.- druk nr 6; 

6) w sprawie przystąpienia jako Partner do realizacji projektu pn.: 
„Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania 
(RMR)”, który jest realizowany przez Mazowieckie Centrum Polityki 
Społecznej w imieniu Województwa Mazowieckiego w ramach Funduszy 
Europejskich dla Mazowsza 2021-2027  - druk nr 7; 

7) w sprawie zmiany uchwały Nr 810/LXXXII/2024 Rady Miasta Ciechanów 
z dnia 25 kwietnia 2024r. w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz 
wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej Ciechanów na 2024 rok. 
- druk nr 8; 

8) w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej – druk nr 9; 

9) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  
na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  
umowy dzierżawy – druk nr 10; 

10)  w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  
na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 



 

zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  
umowy dzierżawy. – druk nr 11; 

 

11)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowej 
                 – druk nr 12; 

 

12)  w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektor Szkoły Podstawowej  
nr 4 – druk nr 13; 
 

13)  w sprawie   rozpatrzenia wniosku mieszkańców miasta o powołanie 
użytku ekologicznego – druk nr 14; 

 

14)  w sprawie przekazania skargi do Prezydenta Miasta Ciechanów 
 – druk nr 15; 

    

8.  Interpelacje. 

9.  Czas dla Zarządów Osiedli.   

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

  Pkt. 2. Ustalenie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta  poinformował, że w związku z objęciem funkcji 

radnego przez Pana Roberta Umińskiego, proponuje rozszerzenie porządku obrad,  

o następujące projekty uchwał: 

 

 - w sprawie: odwołania i powołania członków stałych Komisji Rady Miasta     

Ciechanów na druku nr 16; 

 -  w  sprawie:   odwołania i powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

                          Rady Miasta Ciechanów na druku nr 17;         

 

 

Przewodniczący Rady Miasta spytał obecnych radnych czy zgłaszają inne 

wnioski z  propozycjami zmian do porządku obrad? 

 

 

                Radni nie zawnioskowali innych zmian do porządku obrad. 

 

 

 

 



 

 Przewodniczący Rady Miasta odczytując przedmiot głosowania:   

 -  wniosek, o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 

odwołania i powołania członków stałych Komisji Rady Miasta Ciechanów na 

druku nr 16,  

 

poinformował, że wniosek w głosowaniu jawnym  został przyjęty  

21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. 

 

 

 Przewodniczący Rady Miasta  odczytując przedmiot głosowania:   

 -  wniosek, o wprowadzenie do porządku obrad  projekt uchwały w sprawie: 

odwołania i powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Ciechanów na druku nr 17,  

 

poinformował, że wniosek w głosowaniu jawnym  został przyjęty 21 głosami     

za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów wstrzymujących się. 

 

 

Radni przyjęli zaproponowany porządek obrad bez uwag. 

                  

 
Pkt. 3. Informacja o protokole z II Sesji RM.  

 

Przewodniczący Rady Miasta  poinformował, że zapoznał się z protokołem z 

poprzedniej sesji,  który w jego ocenie odzwierciedla  przebieg obrad i zapyta, o 

ewentualne uwagi? 

 

              Radni przyjęli protokół z II sesji Rady Miasta Ciechanów bez uwag. 

 

 
Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 
 

Informację przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński w formie 

pisemnej. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta  zapytał, o ewentualne uwagi lub pytania do tego 

materiału?  

Radni przyjęli przekazaną informację bez uwag. 

 
 
 
 
 



 

Pkt.5.  Informacja o działalności ZKM  sp. z o.o. za  2023 rok.- druk nr 1. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że ta informacja była szeroko omawiana 

na posiedzeniach  komisji RM.  Dodał, iż w  posiedzeniach komisji brał udział 

Prezes ZKM  Pan Waldemar Kiciński, który na bieżąco odpowiadał na wszystkie 

zadane pytania. Niemniej jednak zapytał o uwagi do tych materiałów? 

 

 

Radni nie zgłosili uwag do materiałów. 

 

Głos zabrał Pan Michał Rząsiński Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów, który w  pozytywnej  ocenie działalności spółki poruszył 

następujące kwestie: 

 ZKM to firma otwarta na potrzeby mieszkańców,  

 Jej nadrzędnym celem jest zapewnienie transportu lądowego dla 

mieszkańców Ciechanowa i gmin ościennych. 

 spółka oprócz zadań statutowych prowadzi różnego rodzaju działalności tj. 

serwis ogumienia, warsztat, stację diagnostyczną, stację paliw. 

 Spółka ZKM inwestuje w nowe tabory, gdzie w ramach współpracy z 

miastem zakupiła 2 autobusy elektryczne,  

 Zrealizowała samodzielną inwestycję w postaci  zakupu 4 autobusów marki 

mercedes. 

 

Pan Michał Rząsiński Wiceprzewodniczący Rady Miasta podsumowując 

wystąpienie  ZKM to firma godna zaufania, otwarta na potrzeby mieszkańców, oraz 

partner godny do współpracy. 

Na koniec wypowiedzi  złożył najserdeczniejsze podziękowania Prezesowi 

Spółki, i jej  pracownikom za dotychczasową działalność, oraz życzył powodzenia 

w kolejnych latach. 

 

Przewodniczący Rady Miasta  podziękował  Panu Prezesowi   

Waldemarowi Kicińskiemu, oraz jego pracownikom  za szczegółowe 

przygotowanie  sprawozdania z działalności ZKM za 2023 rok 

 

Nikt więcej nie wypowiedział się w tej kwestii, informacja została przyjęta 

bez uwag. 

 

 

 

 

 

 



 

Pkt.6. Projekty uchwał. 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Ciechanów - druk nr 2; 

Głos zabrał Prezydent Miasta Ciechanów Pan Krzysztof Kosiński odnosząc 
się do przedłożonego projektu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miejskiej Ciechanów  na lata 2024/2025/2026. 

 W wypowiedzi poruszył następujące kwestie: 

 zostaje wprowadzona największa inwestycja infrastrukturalna tej kadencji w 
wysokości 63 milionów złotych, chodzi o przedłużenie Alei Unii Europejskiej 
do ulic Przasnyskiej oraz Gruduskiej gdzie po uchwaleniu w najbliższym 
czasie zostanie podpisana umowa z wykonawcą.   

 To działanie zapewni pozyskanie maksymalnej ilości punktów we wniosku, 
o pozyskanie Funduszu Europejskiego na tę inwestycję. 

Prezydent Miasta Ciechanów Pan Krzysztof Kosiński podziękował 

pracownikom Urzędu Miasta Ciechanów, którzy poprzez swoją pracę 

przyczynili się do rozpoczęcia tej ważnej strategicznie inwestycji dla naszego 

miasta.  

Na zakończenie wypowiedzi poprosił radnych, o przyjęcie przedłożonego 

projektu uchwały, i  podziękował za wysłuchanie. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta i nosi NR 15/III/2024 

 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 - druk nr 3; 

Uchwała została jednogłośnie podjęta i nosi NR 16/III/2024. 

 

3) w sprawie emisji obligacji komunalnych- druk nr 4; 

Uchwała została jednogłośnie podjęta i nosi NR 17/III/2024. 

 

4) w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej - druk nr 5; 

Uchwała została jednogłośnie podjęta i nosi NR 18/III/2024. 

 

 

 



 

5) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz w sprawie częściowego 
zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy 

.- druk nr 6; 

W sprawie powyższego druku głos zabrał Radny Stanisław Bronowski. 
Zadał następujące pytania: 

1. Jaki sens gospodarczy i samorządowy miało zawarcie 2 stycznia 2024 roku 

umowy z PUK na półroczny okres trwania umowy?  

2. Jaki był sens w takim zachowaniu, jeżeli Miasto prowadziło wcześniej tożsame 

przetargi i umowy na wywóz śmieci, gdzie np. w uchwale RM 25/II/2018 z 

29.11.2019 jasno wskazano, że: „Analizując dotychczas obowiązującą umowę, 

podjęto decyzję o ogłoszeniu przetargu nieograniczonego na zadanie pn. 

„Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych w Gminie Miejskiej 

Ciechanów w latach 2019-2021” na okres trzech lat.. Założono, że 

długoterminowa umowa pozwoli uzyskać niższą kwotę za usługę odbioru i 

zagospodarowania odpadów komunalnych, co wpłynie na większą stabilność 

systemu gospodarowania odpadami na terenie miasta Ciechanowa, w tym 

wysokość opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.”  

3. Jaki interes miasta Ciechanów stał za zawieraniem umowy na pół roku biorąc 

pod uwagę tak niestabilną sytuację gospodarczą wynikającą z presji inflacyjnej 

napędzanej agresją Rosji, czy regulacjami UE związanymi z ekologią? 

4.  Czy aż tak drastycznie zmieniła się sytuacja ekonomiczna, że w styczniu br. nie 

było potrzeby zwiększania stawek, a dziś trzeba podnosić opłaty aż o 50%?  

5. Jakie działania podjęto, żeby podwyżki były jak najmniej inwazyjne dla 

mieszkańców? Czy to było tylko sztuczne utrzymywanie niższych cen, by 

podwyżki wprowadzić po rozpoczęciu kolejnej kadencji samorządu?  

  

Prezydent Miasta Ciechanów Pan Krzysztof Kosiński odnosząc się do 
powyższej wypowiedzi wyjaśnił: 

 Podpisanie umowy na ten okres czasu leżał w interesie mieszkańców, gdyż 
stawka aktualnie obowiązująca miała obowiązywać do końca 2023 roku. 
Nadwyżka Systemu Gospodarki Odpadami z lat poprzednich, która została 
skonsumowana, w pierwszym półroczu tego roku spowodowała, że nie 
nastąpiły podwyżki za odbiór i gospodarowanie odpadami. 

 Kwestia związana z ceną jest uzasadniona, ponieważ w przedłożonym 
projekcie uchwały wyjaśniono że : 

- Nowa stawka nadal pozostanie jedną z najniższych w Polsce i najniższą 
na Mazowszu.  



 

- Konieczność jej zmiany wynika bezpośrednio ze wzrostu kosztów 
funkcjonowania systemu i ma wymiar obiektywny, niezależny od miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta  poinformował, że powyższy materiał był  

szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska, oraz Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 

 

Radna Jolanta Kącka zwróciła się z zapytaniem, dlaczego na obrady komisji nie 

został zaproszony prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych? 

 

Przewodniczący Rady Miasta w odpowiedzi na pytanie wyjaśnił, że  prezes nie 

ma obowiązku uczestnictwa  w pracach komisji. Jednocześnie wskazał, że projekt 

uchwały na druku nr 6 nie został utworzony przez PUK , w związku z czym 

obecność prezesa nie była przewidziana w pracach komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta  spytał  obecnych radnych czy mają pytania do tego 

druku? 

 

Radni przyjęli przedstawione informacje bez uwag. 

 

Uchwała 19 głosami za, 1 głosem przeciwnymi  1 głosem wstrzymującym się 

została podjęta, i nosi NR 19/III/2024. 

 

6) w sprawie przystąpienia jako Partner do realizacji projektu pn.: 
„Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania 
(RMR)”, który jest realizowany przez Mazowieckie Centrum Polityki 
Społecznej w imieniu Województwa Mazowieckiego w ramach Funduszy 
Europejskich dla Mazowsza 2021-2027  - druk nr 7; 

Uchwała na druku nr 7  została jednogłośnie podjęta i nosi 

        NR 20/III/2024.  

7) w sprawie zmiany uchwały Nr 810/LXXXII/2024 Rady Miasta Ciechanów 
z dnia 25 kwietnia 2024r. w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz 
wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej Ciechanów na 2024 rok. 
- druk nr 8; 

Uchwała jednogłośnie została podjęta i nosi NR 21/III/2024. 

 

8) w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej – druk nr 9; 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi NR 22/III/2024. 

 



 

9) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  
na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  
umowy dzierżawy – druk nr 10; 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi NR 23/III/2024. 

 

10)  w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  
na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  
umowy dzierżawy. – druk nr 11; 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi NR 24/III/2024. 

 

11)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowej 
                 – druk nr 12; 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi NR 25/III/2024. 

 

12)  w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektor Szkoły Podstawowej  
nr 4 – druk nr 13; 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta  poinformował, że materiał zawarty na drukach 

nr 13 i 14 jest efektem prac Komisji Petycji Skarg i Wniosków. Wyjaśnił,   że komisja 

zarekomendowała uznanie skargi za bezzasadną. 

Zadał pytanie do obecnych radnych czy mają pytania do tego druku? 

 
Radni nie zadali pytań do druku, przyjęli przedstawione informacje bez uwag. 

 

Uchwała na druku nr.13 została podjęta jednogłośnie i nosi 

NR 26/III/2024. 

 

13)  w sprawie   rozpatrzenia wniosku mieszkańców miasta o powołanie 
użytku ekologicznego – druk nr 14; 

 

Uchwała 20 głosami za, i  1 głosem wstrzymującym się została  

  podjęta, i nosi NR 27/III/2024. 

 

 

 



 

14)  w sprawie przekazania skargi do Prezydenta Miasta Ciechanów 
 – druk nr 15; 

Uchwała na druku nr 15 została podjęta jednogłośnie i nosi  

NR 28/III/2024. 

 

15) w sprawie: odwołania i powołania członków  stałych  Komisji Rady 
Miasta Ciechanów. 
Przewodniczący Rady Miasta  odczytał treść projektu uchwały na 
druku nr15 wprowadzonym do porządku obrad. 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi NR 29/III/2024. 

 

 

16)  w sprawie: odwołania i powołania Przewodniczącego  Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Ciechanów. 
 

Przewodniczący Rady Miasta  odczytał treść projektu uchwały na druku  

nr 16 wprowadzonym do porządku obrad, a następnie zaproponował 

kandydaturę Wiesława Brzozowskiego na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

Poprosił radnych o zgłaszanie pozostałych kandydatur na to stanowisko. 

Z uwagi na brak innych kandydatów Przewodniczący Rady Miasta  spytał 

radnego Wiesława Brzozowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na 

stanowisko Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej? 

W związku z wyrażeniem zgody radnego przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała 20 głosami za, i  1 głosem wstrzymującym się została 
podjęta, i nosi NR 30/III/2024. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Wiesław Brzozowski 
podziękował radnym za obdarzone zaufanie. Wyraził na nadzieję na dobrą 
współpracę. 

 

W związku z wyczerpaniem materiału w punkcie 6 

Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów Ogłosił 10 min. przerwy. 

 

 

 



 

Pkt.8 Interpelacje. 

Interpelacje złożyli: 

 

Pan Radny Stanisław Bronowski w sprawie: 

 Opracowania dokumentacji technicznej ulic: Komunalnej, Wiejskiej, 

Rybnej. 

 

Pan Radny Janusz Prusiński w sprawie: 

 Odtworzenia słupów oświetleniowych w dwóch lokalizacjach. 

 

Pani Radna Edyta Rzeplińska-Filipowicz w sprawie: 

 Ustawienia przenośnych toalet w miejscach rekreacji. 

 Montażu lustra drogowego w trzech lokalizacjach ułatwiające 

komunikację mieszkańców. 

 Parkowania pojazdów przy ul. Powstańców Warszawskich. 

Pan Radny Michał Rząsiński , oraz Pan Radny Michał Jeziólkowski w 

sprawie:  

 Budowy łącznika, drogi pomiędzy ulicami: Witosa, Andersa,      

Mościckiego, Księcia Konrada. 

Pani Radna Agnieszka Kuźma w sprawie: 

 Zapewnienia bezpośredniego  połączenia komunikacyjnego 

Ciechanów-Opinogóra 

  Wcześniejszej interpelacji: poprawa bezpieczeństwa na ul.     Gruduskiej 

przy posesjach NR 26,28,30. 

 

Pkt. 9. Czas dla Zarządów Osiedli.   

 

W imieniu Zarządu Osiedla nr 6 „Słoneczne” i mieszkańców głos zabrała 

Pani Wiceprzewodnicząca Ewa Kiszporn-Stachiewicz.  

Wypowiedź dotyczyła  tematu planowanej przez  Społeczną Inicjatywę 

Mieszkaniową „Północne Mazowsze” inwestycji pod nazwą „Kompleks budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych z częścią usługową, garażami podziemnymi, 

infrastrukturą techniczną, towarzyszącym zagospodarowaniem terenu oraz 

wewnętrznym układem komunikacyjnym i miejscami postojowymi” zlokalizowanego 

przy ul. Miłej na dz. ewid. o nr 198/9 i 198/2 obręb 0060 Krubin w Ciechanowie 



 

W wypowiedzi poruszyła następujące kwestie: 

1. Poinformowała, że realizacji inwestycji,  w powyższej   lokalizacji  

sprzeciwiają się mieszkańcy z obszaru całego Ciechanowa.  

2. Wskazała, że swoje wsparcie w tej sprawie wyrażają środowiska 

naukowe  i przyrodnicze. Osoby, mające elementarną świadomość 

ekologiczną, obserwujący przyrodę, a także znający wymagania jakie są 

na państwo nakładane.  

3. Opisała bogactwo przyrodnicze występujące na terenie przeznaczonym 

pod inwestycję wymieniając liczne gatunki objęte ochroną. Zaznaczyła, 

że  zostały one ujęte w załączniku IV dyrektywy siedliskowej  w kategorii: 

Gatunki roślin i zwierząt ważnych dla wspólnoty wymagających  ścisłej 

ochrony. Wskazała, że  dla większości wymienionych gatunków tego typu 

tereny / siedliska są niezbędne do przetrwania.  

4. Wskazała, iż mieszkańcy mają świadomość, że inwestycja zakładająca 

476 mieszkań oraz  810 miejsc parkingowych na zawsze i nieodwracalnie 

zmieni nie tylko teren bezpośrednio objęty inwestycją, ale również teren 

Krubina i miasta  Ciechanów.  

5. Wspomniała, że  ten teren jest jednym z ostatnich miejsc kontaktu z żywą 

przyrodą, miejscem odpoczynku i relaksu.  

6. Wskazała, że takie działanie jest sprzeczne z promowanym w mieście 

programem  „Ciechanów- więcej zieleni i wody, mniej betonu”.  

 7. Zwróciła uwagę na coraz silniej odczuwalne zmiany klimatu, powodujące 

deficyty wody w środowisku, co zostanie znacznie pogłębione poprzez  

kanalizację deszczową niezbędną przy tego typu inwestycjach. 

8. Zaapelowała, o ochronę wspomnianego terenu. Dodała, że mając na 

względzie ogólnoświatowe i europejskie trendy, oraz wytyczne 

dotyczące ochrony bagien, mokradeł i innych terenów podmokłych, oraz 

świadomość nakładów finansowych jakie są przeznaczane na ich 

zachowanie 

 i przywracanie środowisku, abyśmy wkrótce nie musieli ich  przywracać  

w obliczu  konsekwencji nieodpowiedzialnych  decyzji.  

  9. Nadmieniła, że w opinii apelujących niedorzecznością jest osuszanie 

jednego terenu, podczas gdy w innym punkcie miasta planuje się  

przeznaczyć  niemałe środki na  poszukiwanie wody i budowanie 

sztucznych zbiorników dla celów rekreacyjnych. Zadała pytanie dlaczego 

to co naturalne też nie może służyć ludziom?. 

10. Wspomniała, że wykonane przez firmę Envico Solution na zlecenie 

inwestora opracowanie zawiera szereg nieprawidłowości związanych 

 z błędami  metodycznymi: 

 nieodpowiedniego wyboru terminów badań,  

 czasu i sposobu wykonania  inwentaryzacji przyrodniczej,   

 braku wymaganych badań  geofizycznych  

 braku opinii geotechnicznej  

 braku badań hydrologicznych.  



 

Wykonana ekspertyza florystyczna terenu (jak twierdzi wykonawca w 

sezonie wegetacyjnym 2023/2024). Termin obserwacji   gatunków roślin w 

terenie w okresie od 25.10. do 08.04. jest nie do przyjęcia z 

merytorycznego, praktycznego i logicznego punktu widzenia.  

W związku z powyższym na sporządzonym wykazie florystycznym nie 

znalazły się  liczne gatunki, których obserwacja w okresie spoczynku była 

niemożliwa. Np.: kukułka krwista, kosaciec żółty.   

11. Mieszkańcy wyrażają również zaniepokojenie, iż   domy zlokalizowane w 

bezpośrednim sąsiedztwie inwestycji będą zalewane.  

Zaznaczyła, że sporządzenie opinii zostało  opłacone  za publiczne 

pieniądze, tym bardziej rażące są wynikłe zaniedbania, a całokształt 

działań prowadzących do uzyskania Raportu nosi znamiona 

niegospodarności i zaniedbań. 

12. Wskazała, że nie ma zgody mieszkańców, aby powyższy   dokument,   

stanowił podstawę do wydawania jakichkolwiek opinii i decyzji w tej  

sprawie.  

13. Nawiązując do  apelu z dnia 28 września 2023 r. do którego została 

dołączona lista z  ponad 500 podpisów osób, które nie zgadzają się na  

realizację przedstawionych zamierzeń, zadała pytanie dlaczego obok 

instytucji, których opinie mają być wzięte pod uwagę nie wymienia się 

głosu i sprzeciwu protestujących? 

14. Nawiązując do posiedzeń Komisji Skarg Wniosków i Petycji wyraziła 

niezadowolenie, iż według mieszkańców  jej członkowie należycie nie 

zapoznali  się z powyższym  tematem, czy obowiązującymi ustawami, co 

jednak nie przeszkodziło im w wydawaniu opinii. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów podziękował, za przedstawione 

informacje. 

 

Pkt.10. Zapytania i wolne wnioski. 

     Pan Radny Stanisław Bronowski zabierając głos poruszył temat dotyczący 

planów inwestycyjnych związanych z terenem rekreacyjnym "Kanały”. 

Poinformował, że  mieszkańcy zgłaszają uwagi na temat zaniedbania tego terenu, 

który kiedyś służył jako popularne miejsce wypoczynku i rekreacji. Wskazał, że 

obecnie, z powodu braku odpowiednich działań konserwacyjnych i inwestycyjnych, 

teren stał się mniej atrakcyjny i funkcjonalny. Kontynuując wypowiedź zadał 

następujące pytania: 

1. Czy Miasto Ciechanów ma w planach inwestycje dotyczące terenu 

rekreacyjnego „Kanały”? Jeśli tak, to jakie konkretne działania są planowane i 

na jakim etapie znajdują się te plany? 



 

2. Czy są przewidziane środki finansowe na modernizację i rewitalizację tego 

obszaru w najbliższych latach? Proszę o informację na temat źródeł 

finansowania oraz planowanego budżetu na te inwestycje. 

3. Czy planowane są konsultacje społeczne w sprawie zagospodarowania terenu 

„Kanały”? Czy mieszkańcy będą mieli możliwość wyrażenia swoich opinii i 

propozycji dotyczących rewitalizacji tego obszaru? 

4. Jakie działania zostały podjęte w celu poprawy stanu czystości i bezpieczeństwa 

na terenie „Kanały”? Czy istnieje plan regularnego utrzymania porządku oraz 

monitoringu, który zwiększy bezpieczeństwo użytkowników? 

5. Czy Miasto planuje wprowadzenie nowych atrakcji rekreacyjnych na tym 

terenie? Jakie konkretne atrakcje są rozważane (np. place zabaw, obiekty 

sportowe) i jakie są terminy realizacji tych inwestycji? 

6. Czy Miasto Ciechanów współpracuje z organizacjami społecznymi lub 

przedsiębiorstwami prywatnymi w celu poprawy stanu terenu rekreacyjnego 

„Kanały”? Czy istnieją jakieś programy partnerskie lub projekty, które mogłyby 

przyczynić się do rewitalizacji tego obszaru?  

Kończąc wypowiedź dodał ,iż teren rekreacyjny "Kanały" ma duży potencjał do 

pełnienia funkcji atrakcyjnego miejsca wypoczynku i rekreacji dla mieszkańców 

Ciechanowa. W związku z tym, poprosił, o informację na temat planów dotyczących 

tego obszaru, oraz o podjęcie działań, które przyczynią się do jego rewitalizacji.  

Radna Edyta Rzeplińska- Filipowicz poprosiła, o zwrócenie uwagi na problem 

niepoprawnego parkowania pojazdów w mieście, które  utrudniają mieszkańcom 

bezpieczne przemieszczanie się. 

Mieszkanka Miasta Pani Ewa Jagiełło składając wniosek do dyskusji, a następnie 

zabierając głos poruszyła następujące kwestie: 

 Dlaczego, w Urzędzie Miasta zostało zlikwidowane stanowisko: Nadzór 

Spółek Miejskich? 

 Poruszyła kwestię „Betonizacji” miasta , a w szczególności ul. 

Warszawskiej 

 Nawiązała do Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego obowiązującego 

od lipca tego roku, który zobowiązuje do nawadniania wysuszonych 

terenów. 

 Odniosła się do planów osuszenia terenów na Krubinie w celu realizacji 

inwestycji. 



 

 Zaapelowała , o zaprzestanie likwidacji terenów zieleni, a w szczególności 

naturalnego środowiska,  

 Wyraziła poparcie dla przedmówczyni z Zarządu Osiedla Nr 6 „Słoneczne” 

dotyczącej sprzeciwu realizacji inwestycji SIM na Krubinie. 

 Zaapelowała do Radnych Miasta Ciechanów, jako przedstawicieli 

społeczeństwa, o rozsądne podejmowanie decyzji w poruszonych  

zagadnieniach. 

 

Pkt.11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka 

wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

  

Pan Przewodniczący RM poinformował, że wszelka korespondencja, która 

wpłynęła do Rady Miasta za jego pośrednictwem, została przekazana do Radnych 

drogą elektroniczną.   

Poinformował, że w dniu 03.06.2024r otrzymał wniosek Stowarzyszenia 

Miej Kulturę Chroń Naturę, skierowany do Przewodniczącego i Rady Miasta 

Ciechanów Wyjaśnił, że wnosi, o dopuszczenie do toczącego się postępowania 

administracyjnego WGOŚ-ZM 6220.19.2022. 

Ww. postępowanie administracyjne prowadzone jest przez organ 

administracji publicznej tj. Prezydenta Miasta Ciechanów. W związku z 

powyższym Prezydent Miasta, jest organem właściwym do rozpatrzenia wniosku, 

o dopuszczenie Stowarzyszenia Miej Kulturę Chroń Naturę na prawach strony, do 

toczącego się postepowania administracyjnego.  

 

Pkt. 12. Zamknięcie obrad Sesji.  

  

Pan Przewodniczący Rady Miasta Michał Jeziółkowski przed zamknięciem 

posiedzenia złożył życzenia wszystkim ojcom,  z okazji Dnia Ojca po czym 

zamknął obrady III Sesji Rady Miasta Ciechanów.  

  

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji  

  

  

                                                                                 Przewodniczący Rady Miasta  

  

   /-/ Michał Jeziółkowski  
 

 

Protokołowała: 

Teresa Korycińska 



Sprawozdanie międzysesyjne 23.5-19.6.2024 

 

Budowa nowego miejskiego żłobka 

Jest na zaawansowanym etapie. Budynek powstaje z wykorzystaniem technologii 

modułowej. To znaczy, że znaczna część prac związana z budową jest wykonywana 

w fabryce. Na ukończeniu jest już 26 z 28 modułów budynku. Zwierają one m.in. 

ściany działowe, okna, drzwi, instalacje techniczne (wodne, kanalizacyjne, 

elektryczne, centralnego ogrzewania) i elementy wyposażenia części sanitarnych. 

 W Ciechanowie, na terenie budowy wykonawca przeprowadził czynności związane 

 z badaniem gruntu w celu oceny nośności na potrzeby dobrania odpowiedniej 

metody posadowienia budynku i oszacowania zakresu robót ziemnych. Teren został 

ogrodzony, oczyszczony i wyrównany. 

 

Miasto rozstrzygnęło konkurs na lokale w „Zielonym Targu” 

Ogłoszono wyniki konkursu dla przedsiębiorców zainteresowanych prowadzeniem 

swojej działalności w nowo budowanym obiekcie handlowo-usługowym przy  

ul. Płońskiej. 16 lokali w „Zielonym Targu” zostanie wydzierżawionych przez miasto 

na preferencyjnych warunkach, by wspierać rozwój małego biznesu i usług 

 w Ciechanowie. Czynsz dzierżawny wyniesie miesięcznie 1 zł netto za 1 m2 

powierzchni przez okres 3 lat. Konkurs ogłoszono w styczniu, oferty można było 

składać do końca kwietnia.  Nabór uzupełniający na dwa wolne lokale trwa od 3 do 

28 czerwca 2024 r. Otwarcie ofert nastąpi 9 lipca 2024 r. 

 

Rozpoczęto modernizację zaplecza sportowego SP nr 3 

4 czerwca ruszyły prace na terenie sportowym największej z ciechanowskich 

podstawówek. „Orlik” do piłki nożnej przy SP nr 3 będzie miał nową nawierzchnię 

 z trawy syntetycznej, zamontowane będą piłkochwyty oraz bramki. Na drugim boisku 

wielofunkcyjnym, przeznaczonym do gier zespołowych (koszykówki i siatkówki) 

powstanie nawierzchnia z poliuretanu. Częściową modernizację przejdzie ogrodzenie 

obu boisk, pojawią się też nowe bramy wjazdowe. Wyremontowane zostanie 

zaplecze sanitarno-szatniowe, z którego korzystają uczniowie. Tam zdemontowane 

będą istniejące wylewki prysznicowe, pojawią się nowoczesne natryski, 

 a pomieszczenia będą wymalowane. Połowę kosztów pokryje dofinansowanie 

pozyskane przez ratusz.  



Na realizację projektu miasto pozyskało ponad 420 tys. zł z Ministerstwa Sportu  

i Turystyki. 

 

Rewitalizacja i rozbudowa zabytkowego młyna  

W budynku po dawnym młynie ukończono już prace związane z budową konstrukcji 

stalowej dachu, odtworzono zabytkową drewnianą konstrukcję, wykonano montaż 

odrestaurowanych okuć okiennych. W nowo powstającym budynku wykonano już 

ściany zewnętrzne, stropy, konstrukcję stalową dachu oraz zakończono montaż 

stolarki okiennej. Obecnie prowadzone są roboty w zakresie instalacji.  

Na przeprowadzenie inwestycji miasto pozyskało 4 mln zł z budżetu Województwa 

Mazowieckiego. Dodatkowo ratusz będzie aplikował o refinansowanie nakładów na 

to przedsięwzięcie ze środków unijnych. 

 

Rewitalizacja zabytkowego budynku przy ul. Fabrycznej 2 w Ciechanowie 

Zakończono prace związane z przebudową budynku. Obiekt przeszedł pozytywnie 

kontrolę PSP i sanepidu. Trwa procedura odbiorowa, przygotowywane są także 

dokumenty niezbędne do złożenia wniosku o wydanie decyzji o pozwoleniu na 

użytkowanie. 

 

Budowa północno-wschodniej drogi obwodowej Ciechanowa 

W wyniku przeprowadzonego postepowania wyłoniono wykonawcę robót. Prace 

realizować będzie firma STRABAG Sp. z o.o. Zamówienie obejmuje wykonanie robót 

budowlanych związanych z przedłużeniem alei Unii Europejskiej do ul. Przasnyskiej  

i Gruduskiej, w tym: budową chodników, ścieżek rowerowych, oświetlenia i miejsc 

parkingowych przy Rodzinnych Ogrodach Działkowych.  

 

Rozbudowa infrastruktury drogowej 

 Ruszyła budowa alternatywnych dróg dojazdowych do szpitala – dwie 

nowe jezdnie poprowadzą do Specjalistycznego Szpitala Wojewódzkiego w 

Ciechanowie od strony ul. Pułtuskiej oraz od ul. Opinogórskiej. Podczas ich 

budowy dodatkowo powstaną bezpieczne ścieżki rowerowe, chodniki  

i oświetlenie. Nowa infrastruktura ułatwi komunikację m.in. mieszkańcom 

licznych budynków wielorodzinnych, w tym transport dzieci do pobliskiej 

Szkoły Podstawowej nr 3. Prace zajmą rok. Wykonuje je firma GUTRUK, która 



rozpoczęła realizację robót w okolicach szpitala od strony ul. Powstańców 

Wielkopolskich. Po wykonaniu prac rozbiórkowych i organizacyjnych 

przystąpiono do budowy kanalizacji deszczowej oraz sieci wodociągowej od 

strony ul. Opinogórskiej. Natomiast roboty na odcinku od ul. Pułtuskiej  

w kierunku jednostki wojskowej będą realizowane w dalszym etapie zadania. 

Na realizację inwestycji miasto pozyskało finansowanie w formie dotacji  

z budżetu Województwa Mazowieckiego na kwotę 11 093 773,19 zł, 

 z podziałem na lata 2024-2025.  

 Modernizacja ul. Malinowej – inwestycję zrealizowano na odcinku od 

wiaduktu w ciągu ulicy Kasprzaka do skrzyżowania z działką nr ew. 306/1. 

Droga na tym odcinku ma nową nawierzchnię. Wybudowano odwodnienie. 

Powstały nowe chodniki i  zjazdy do posesji. Prace trwały kilkanaście tygodni.  

Wykonała je firma  „KRUSZ-BET  PLUS ” z Uniszek Zawadzkich. Kosztowały 

milion złotych. Na ich realizację ratusz pozyskał dofinansowanie od 

samorządu Mazowsza. Z programu samorządu województwa miasto 

otrzymało 3,5 mln zł, które zasiliły budżet Ciechanowa  

z przeznaczeniem na wykonanie modernizacji trzech ulic: części Malinowej na 

osiedlu „Słonecznym”, Wiklinowej na „Blokach” oraz Wiśniowej na osiedlu 

„Kwiatowym”. 

 Przebudowa ul. Baczyńskiego – od 18 czerwca układana jest nowa warstwa 

wiążąca asfaltu. Nawierzchnia zostanie wykonana na odcinku od 

skrzyżowania z ul. Sienkiewicza w kierunku skrzyżowania z ul. Słonimskiego 

(odcinek ok. 220 m). Następnie wymieniona będzie część krawężników 

 i ułożona zostanie nawierzchnia ścieralna drogi.  

 Przebudowa ul. Jaśminowej – prace zakończono. Wykonawca zgłosił 

inwestycje do odbioru. W ramach zadania wykonano kanalizację deszczową, 

chodniki, zjazdy i jezdnię z kostki betonowej. Droga zyskała też nowe, 

energooszczędne  oświetlenie. 

 Kontynuowane są prace w ulicach: Rycerskiej, Bohaterów Września oraz 
obejmujące ul. Nadrzeczną i ul. Dolną,   

 

Inżynieria miejska i utrzymanie infrastruktury drogowej 

 Zakończono remont chodnika w ul. Zamkowej od mostu na Łydyni do  

     ul. Gostkowskiej (strona prawa). Trwają czynności odbiorowe. 



 Wykonano naprawę wiaty na przystanku 11 Pułku Ułanów 

Legionowych/Nadfosna 01 i zamontowano nową gablotę reklamową  

w ścianie bocznej.   

 Zamontowano dwa czterostanowiskowe stojaki na rowery w rejonie 

kąpieliska Krubin. 

 Trwa odnowa oznakowania poziomego na drogach zarządzanych przez 

miasto.  

 Na bieżąco prowadzone są prace w ramach bieżącego utrzymania: 

remonty cząstkowe nawierzchni bitumicznych oraz gruntowych, 

prostowanie i wymiana oznakowania pionowego.   

 Wykonano remonty na sieci kanalizacji deszczowej w ul. Tysiąclecia 

 - wymiana i regulacja wpustów na studzienkach ściekowych; ul. 

Sikorskiego, ul. Prymasa Tysiąclecia – wymiana i regulacja włazu na studni 

rewizyjnej, ul. Zagumienna – wymiana odwodnienia liniowego. 

Wyczyszczono odcinki sieci kanalizacji deszczowej zlokalizowanej  

w ulicach: Jasna, Gajcego, Poli Gojawiczyńskiej, Klonowskiego, 

Rajkowskiego, Dziubińskiej, Monte Casino, Jureckiego, Grzelakowej, 

Szymanowskiego, Krasickiego, Starowiejska, Konwaliowa, Rumiankowa, 

Lawendowa, Astrowa, Działkowa, Bohaterów Westerplatte. 

 Podpisano umowę na przeglądy eksploatacyjne oraz czyszczenie 32 

separatorów substancji ropopochodnych zlokalizowanych na miejskiej sieci 

kanalizacji deszczowej. 

 16 maja podpisano aneks do umowy zawartej z Polskim Towarzystwem 

Rejestracji i Identyfikacji Zwierząt Sp z o.o. z siedzibą przy ul. Wrocławskiej 

w Gdańsku w zakresie rozszerzającym umowę o zapis dot. rejestracji 

 i identyfikacji psów i kotów pn. „Podaj Łapę” z utworzeniem  

i prowadzeniem komputerowej (internetowej) bazy danych. 

 Od 6 do 13 czerwca PUK przystąpił do realizacji umowy dotyczącej 

czyszczenia na mokro ulic na terenie miasta. Pracami objętych jest 131 

ulic o łącznej długości 82,76 km. Prace będą wykonywane dwa razy  

w miesiącu w okresie od czerwca do końca września bieżącego roku. Na 

realizację zadania przeznaczono kwotę w wysokości ponad 280 tyś. zł,  

z czego 200 tys. zł to kwota pozyskana w ramach programu  



„MAZOWSZE dla czystego powietrza”.  

Ciechanów pozyskał białe certyfikaty 

Miasto pozyskało białe certyfikaty za zrealizowanie działań, które zwiększają 

efektywność energetyczną. Mowa tu o wymianie 1137 sztuk lamp oświetlenia wzdłuż 

miejskiej pętli. Dzięki wymianie możliwe jest zmniejszenie zużycia energii przez 

obniżenie napięcia zasilania. Miasto rozpoczęło realizację tego projektu w 2022 r., 

kiedy znacząco wzrosły koszty energii dla samorządów. Przeprowadzony po 

wykonaniu inwestycji audyt wykazał znaczne oszczędności, co umożliwiło miastu 

ubieganie się o białe certyfikaty od Urzędu Regulacji Energetyki. Pozyskane przez 

ratusz certyfikaty zostały wystawione przez URE na Towarowej Giełdzie Energii S.A. 

i sprzedane przez Instytut Gospodarki Nieruchomościami za 103 tys. zł. Środki po 

pomniejszeniu o podatek VAT i koszty obsługi transakcji zasilą budżet miasta  

i będzie można je przeznaczyć na nowe inwestycje lub realizację innych zadań dla 

mieszkańców. 

 

Zieleń miejska i ekologia 

 27 maja odbyła się ekologiczna akcja „Adoptuj bratka”. Mieszkańcom 

przekazano około 2000 sadzonek, które były wymieniane na nowe 

nasadzenia. 

 8 czerwca odbyła się akacja „Sadzonka za odpady". Mieszkańcom 

przekazano 1400 sadzonek roślin miododajnych. Zebrano około 2,5 ton 

elektroodpadów. 

 Wspólnie z uczniami szkół posadzono begonie w park im. M. Konopnickiej. 

Kwiaty tworzą kontur Polski.  

 28 maja odbyło się spotkanie użytkowników ogrodu społecznego na 

terenie Miejskiego Parku Ojców im. W. Pikusa.  Swoje skrzynie do 

upraw mają tam: Dzienny Dom Senior +, Ciechanowska Rada Seniorów, 

Klub Seniora „Studio”, Koło Seniorów Kamienicy W18, Stowarzyszenie 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku. W sadzenie i pielęgnację nasadzeń 

angażują się też uczennice i uczniowie Szkoły Podstawowej nr 1 oraz 

Szkoły Podstawowej nr 5. Pasjonatów ogrodnictwa reprezentuje również 

Rodzina „Wiem co jem”.  

 W parkach i na skwerach prowadzone są na bieżąco prace pielęgnacyjne, 



odbywa się koszenie pasów drogowych. W centrum (na ul. Warszawskiej) 

oraz na pętli miejskiej wymieniono nasadzenia. Zamontowano kwietniki 

ozdobne na latarniach, na placu Jana Pawła II ustawiono ozdobne wieże 

kwietne.  

 

Realizacja projektów w ramach Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego 

 Budowa tężni na osiedlu „Kwiatowym” – projekt zakończono, obiekt 

oddano do użytkowania. Tężnia o wymiarach 6 x 3 m została wybudowana 

przy ul. Wesołej na osiedlu „Kwiatowym”, obok istniejącego tam placu zabaw.  

 Rewitalizacja i zagospodarowanie terenu rekreacyjnego  kąpieliska 

Krubin (VII etap) – na początku czerwca podpisano umowę z wykonawcą na 

realizacje zadania. Zakłada utworzenie strefy relaksu przy zbiorniku, w tym 

montaż elementów do rekreacji.  

 Postępowania dotyczące wyłonienia wykonawców – w toku są procedury 

dot.  projektów: Rewitalizacja parkingu na osiedlu Płońska (III etap), Linarium 

na placu zabaw przy ul. Wesołej, Rozbudowa monitoringu miejskiego (etap II 

– monitoring na osiedlu „Bloki”). 

 

Wybrano zarządy osiedli 

Dobiegła końca pięcioletnia kadencja zarządów dwunastu ciechanowskich osiedli. 

Między 23 a 29 maja odbyły się zebrania sprawozdawczo-wyborcze, mieszkańcy 

wybrali przewodniczących i składy zarządów na nową kadencję. Zarządy są 

jednostkami pomocniczymi miejskiego samorządu i reprezentują interesy 

mieszkańców. 

 

Ciechanowska Akademia Przedsiębiorczości 

Rozpoczęła się kolejna edycja spotkań dla przedsiębiorców, które są organizowane 

w ratuszu.  Spotkania są kierowane do przedstawicieli biznesu, szukających 

wsparcia i nowych pomysłów na rozwój swoich firm. Cykl organizuje Mazowiecka 

Izba Gospodarcza. Otrzymała wsparcie miasta w ramach konkursów ofert na 

realizację zadań publicznych przez organizacje pozarządowe. 

 

Bezpłatne szkolenia dla rodziców i opiekunów 

Trwają zapisy na nową edycję szkleń prowadzonych przez ratowników WOPR, które 



dofinansowuje miasto. Są organizowane w okresie wakacyjnym aby wesprzeć 

rodziców i opiekunów praktyczną i merytoryczną wiedzą o tym, jak właściwie 

opiekować się dzieckiem podczas pobytu nad wodą, bezpiecznie korzystać ze 

sprzętu pływającego, reagować w niebezpiecznych sytuacjach czy udzielać pierwszej 

pomocy. Zajęcia odbędą się między 24 a 28 czerwca. Poprzednie edycje cieszyły się 

dużym zainteresowaniem, wzięło w nich udział kilkaset osób.  

 

Dotacje na organizację letniego wypoczynku dla dzieci i młodzieży  

Miasto przyznało dotacje dla organizacji pozarządowych na zorganizowanie 

wypoczynku dzieciom z Ciechanowa w okresie wakacji. Środki otrzyma 9 organizacji 

pozarządowych, które złożyły propozycje w ramach otwartego konkursu ofert. 

Znalazły się wśród nich działające w mieście kluby sportowe, które nie tylko trenują 

zawodników, ale także wspierają rodziców oraz opiekunów w prawidłowym rozwoju 

fizycznym i psychicznym dzieci, organizując regularne treningi dla dzieci i młodzież. 

Dotacje otrzymali: Akademia Piłkarska Ciechanów, Towarzystwo Przyjaciół Dzieci, 

Polski Czerwony Krzyż Oddział Rejonowy w Ciechanowie, Stowarzyszenie na Rzecz 

Bezpieczeństwa Osobistego oraz Krzewienie Kultury Fizycznej KRAVER, Kolarski 

Klub Sportowy Ciechanów, Ciechanowski Klub Bokserski, Chorągiew Mazowiecka 

ZHP Hufiec Ciechanów, Stowarzyszenie Ludowego Zespołu Artystycznego 

Ciechanów „LZA Mały Ciechanów” i Stowarzyszenie przyjaciół dzieci z różnymi 

potrzebami oświatowo-wychowawczymi Tęczowa Kraina. 

 

Dzień Dziecka  

W mieście zorganizowano imprezy dla najmłodszych, w tym: zabawy i koncert  

w Ciechanowskim Ośrodku Edukacji Kulturalnej Studio, Rodzinny Piknik Wędkarski 

na Krubinie, III Piknik Modelarski na terenie Parku Nauki Torus, imprezę na terenie 

koszar  5. MBOT. Tydzień później odbył się Rodzinny Rajd Rowerowy, 

zorganizowany przez Towarzystwo Przyjaciół Dzieci w ramach konkursów 

ogłoszonych przez ratusz na realizację zadań publicznych przez organizacje 

pozarządowe. 

 

Juwenalia  

Święto studentów trwało dwa dni (od 6 do 7 czerwca).  Na dziedzińcu Zamku Książąt 

Mazowieckich wystąpili zaproszeni artyści oraz zespoły wybrane podczas przeglądu 



muzycznego PANSound’24. Na stadionie oraz w hali sportowej SP nr 3 odbyły się 

rozgrywki sportowe. Juwenalia zorganizowała w partnerstwie z ratuszem Państwowa 

Akademia Nauk Stosowanych im. Ignacego Mościckiego w Ciechanowie przy 

wsparciu finansowym Samorządu Województwa Mazowieckiego. 

 

Koncerty na błoniach i zlot motocyklistów 

Otwarte Spotkania Motocyklowe zorganizował klub Wolny Wydech MC Poland. 

Przed Farską Górą odbyła się msza św., następnie parada ulicami miasta na błonia, 

gdzie na zebranych czekały konkursy, pokazy motocyklowe oraz koncerty. 

 

Wydarzenia sportowe 

 Lekkoatletyczne Mistrzostwa Polski na miejskim stadionie – biegowe 

mistrzostwa kraju na dystansie 5000 m odbyły się 1 czerwca. Zorganizował je 

Warszawsko Mazowiecki Związek Lekkiej Atletyki we współpracy z Miastem 

Ciechanów oraz MOSiR. Na bieżni przy ul. 3 Maja rywalizowały kobiety  

i mężczyźni w kategoriach junior U-20 oraz młodzieżowiec U-23 z całego 

kraju. 

 I Mazowiecki Mityng dla Dzieci – tego samego dnia w Ciechanowie 

rywalizowała młodzież z całego Mazowsza oraz ościennych województw. 

Mityng dla dzieci objął roczniki 2011-2012 (U-14), 2013 i młodsi (U-12). 

 Mistrzostwa Polski Taekwon-Do ITF – 8 czerwca do Ciechanowa 

przyjechało ponad dwustu zawodników (juniorzy i młodzieżowcy).  Miasto 

reprezentowali sportowcy organizatora imprezy – klubu LKS Matsogi. 

Organizację wydarzenia wsparł ratusz.  

 

MOSiR gotowy na otwarcie sezonu kąpielowego w mieście 

Finalizowane są przygotowania do otwarcia przez MOSiR sezonu na miejskim 

odkrytym basenie oraz na kąpielisku „Krubin”. Od 22 czerwca obędą objęte dozorem 

ratowników WOPR. Odkryty basen przy ul. Kraszewskiego będzie czynny przez całe 

wakacje w godzinach 11.00-19.00. Ceny biletów i uprawnienia do ulg pozostaną bez 

zmian. Kąpielisko na "Krubinie" będzie funkcjonowało jak w poprzednich latach. We 

wszystkie wakacyjne soboty i niedziele mieszkańcy Ciechanowa będą mogli 

bezpłatnie wypożyczać kajaki  i rowery wodne.   

 



 

Ciechanów z kolejnymi wyróżnieniami  

Miasto Ciechanów otrzymało pierwszą nagrodę dla najlepszego samorządu wśród 

miast do 100 tys. mieszkańców. Do Ciechanowa powędrowała też II nagroda dla 

najlepszego skarbnika miast powyżej 25 tys. mieszkańców. Statuetki „Pereł 

Samorządu” zostały przyznane w prestiżowym konkursie Dziennika Gazety Prawnej 

pod patronatem trzech ministerstw i w partnerstwie merytorycznym firmy audytorskiej 

PwC oraz CentroPolis.  

 

 

 

/-/ Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 

 
 

 
 
 
 
 
 
 






































